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behandeling

1. Opening en vaststelling van de agenda
De voorzitter opent de vergadering.

2. Verslagen en algemene organisatie
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a. Mededelingen Ter informatie
1. Mededelingen van de voorzitter
2. Mededelingen van deelnemende gemeenten
3. Mededelingen van de directie

b. Verslag en besluitenlijst vergadering AB d.d. 30 oktober 2019 Ter besluitvorming
Mw. Hoytink wijst op de 5g bijeenkomst genoemd in de rondvraag. Zij is geen voorstander van inhoudelijke
voorbereiding door VGGM. Daar is de Rijksdienst voor. Het verslag wordt hier aangepast.

c. Concept-besluitenlijst DB d.d. 27 november 2019 Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

d. Lijst ingekomen stukken Ter besluitvorming
Er wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van afhandeling.

e. Bestuurlijk vertegenwoordiger overleg brandpreventie woningcorporaties Ter besluitvorming
Er wordt ingestemd met het voorstel om Mw. Schaap te benoemen als bestuurlijk vertegenwoordiger. Zij zal in
de volgende vergadering een toelichting geven op de stand van zaken.

f. Procedure invulling bestuurlijke vacatures Ter besluitvorming
Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel.

3. Financiën
a. Notitie Financiën Ter bespreking

Dhr. Van Hout geeft toelichting bij het advies van de Financiële Commissie.
Onderzoek financiën en kerntaken
Tijdens de bespreking van de begroting 2020 heeft het Algemeen Bestuur VGGM gevraagd mee te bewegen
met de financiële spanning die de gemeenten momenteel ervaren. De financiële commissie heeft
verschillende mogelijkheden daartoe met de directie besproken. De financiële commissie heeft een zorgvuldig
proces voor ogen, zoals is verwoord in het voorliggende voorstel. De financiële commissie zou graag als
begeleidingscommissie bij het onderzoek betrokken worden.
Verdeelsleutels
Naar aanleiding van de begrotingsbespreking in het Algemeen Bestuur zijn vragen gesteld over het
evaluatiemoment van de verdeelsleutel brandweer. Deze verdeelsleutel vloeit voort uit de inbreng die de
gemeenten in het verleden aan de brandweer leverden. Deze inbreng is tot op heden niet ter discussie
gesteld, omdat de verwachting bestond dat de financiering van de brandweer mogelijk landelijk getrokken zou
worden. De commissie heeft mogelijke evaluatiemomenten en methoden met de directie besproken. Het
voorliggende voorstel bevat een logische fasering in de tijd, maar betekent ook dat het evaluatiemoment van
de bekostiging jeugdgezondheidszorg en Veilig Thuis in de tijd opschuiven. Ook bij dit onderzoek zou de
financiële commissie graag als begeleidingscommissie betrokken willen zijn.

De voorzitter dankt dhr. Van Hout voor deze toelichting.  Dhr. Slob stelt dat VGGM nog steeds grote
overschotten heeft, wat kansen biedt om scherper aan de wind te varen. Hij geeft namens de wethouders
financiën aan dat zij graag bekijken welke structurele bezuinigingen mogelijk zijn de komende jaren. De notitie
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is daarvoor een mooie basis. Hij wil kijken naar de bedrijfsvoering maar vindt het ook goed om inhoudelijke
keuzes voor te leggen. Dhr. Meijer wijst op een impliciete opmerking in het stuk over de verdeelsleutel VT en
JGZ. Hij stelt dat eerder afgesproken is deze discussie voor JGZ en VT in 2020 af te ronden. Hij kan niet
akkoord gaan dat dit naar 2021 gaat. Hij wijst erop dat dit voorstel ook niet in het ambtelijk overleg aan de
orde is geweest.
Dhr. van Dijk wijst op eerdere oproepen over de verdeelsleutel brandweer. Daarbij is geen harde datum
genoemd. Zijn gemeente zit nu in de top drie van bijdragers voor de brandweer. Nu ziet hij met dit tijdspad
pas uitzicht op wijziging hiervan vanaf 2023. Hij verzoekt de verdeelsleutels niet afhankelijk te maken van de
takendiscussie.
Mw. Van Veldhuizen geeft aan dat in haar College is besproken om structureel te kijken naar bezuinigingen.
Dhr. Van Hout stelt dat 2023 ver weg is. Het komend jaar afronden is wellicht een optie waarmee de gevolgen
dan verwerkt kunnen zijn in de begroting 2022.
Dhr. Pierik merkt op dat dit veel vraagt van de bestuurders. Als u nog geen standpunt heeft over de kerntaken
dan wordt het ingewikkeld als dat tegelijk loopt met de verdeelsleutels. Daarom de insteek om eerst een
uitspraak te doen over taken en vervolgens te starten met de verdeelsleutel. Als dat in een pressure cooker
komt moet u dat in een half jaar doen en dat leidt mogelijk tot onzorgvuldigheid. We meenden dat het goed is
om het pakket als geheel op tafel te leggen.
Dhr. Verhulst wijst op de afspraak om VT en JGZ in 2020 te bezien. Hij stelt voor in het DB te bespreken wat
er nodig is om de planning naar voren te halen.
Dhr. Slofstra licht toe dat er twee trajecten zijn: het vaststellen van de verdeelsleutels en tijdfase waar we daar
naar toe groeien. Snel invoeren legt druk op nadeelgemeenten.
Dhr. Meijer wil graag VT apart bezien omdat gemeenten daar een eigen inzet op plegen. Als die inzet van
gemeente zelf groot is, zou dat beloond moeten worden in een lagere bijdrage aan VT. Nu betalen we uit
solidariteit voor anderen.
Van Dijk vraagt t.a.v. de brandweer de planning een half jaar naar voren halen zodat het effect is verwerkt in
de  begroting 2022. Hij vindt het prima als het DB om die reden het voorstel terug wil nemen.
Dhr. Verhulst hoort de oproep de planning naar voren te halen én alle drie verdeelsleutels tegelijk te
bespreken. Het lijkt hem verstandig om in het DB te bespreken wat haalbaar is. Met dit voorstel wordt
ingestemd.

4. Publieke Gezondheid / Ambulancezorg
a. Voortgang Veilig Thuis Gelderland Midden / begroting 2020 Ter informatie

Voor kennisgeving aangenomen.

b. Monitor luchtkwaliteit Gelderland Ter informatie
Dhr. Pierik wijst erop dat de rapportage nu beschikbaar is. Ambtenaren hebben het rapport inmiddels in bezit.

c. Voortgang bestuurlijk overleg Zorg en Veiligheid Ter informatie
Mw. Polfliet stelt vast dat er wordt gesproken over een plan van aanpak dat in ontwikkeling is. Kan het zijn dat
het OM hierin nog niet is meegenomen?
Dhr. Pierik antwoordt dat er nog geen stukken zijn. Het OM is vertegenwoordigd in de klankbordgroep.
Hij wijst erop dat in het DB een wat uitgebreidere notitie is besproken. Het is denkbaar dat dit wordt gezien als
plan van aanpak.
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Aanvullend merkt hij op dat de voorzitter van het platform lid wordt van de stuurgroep.
Mw. Polfliet vraagt waarom het OM niet in stuurgroep zit.
Dhr. Pierik geeft aan dat het onderwerp vooral gemeentelijk is, vandaar de rol in de klankbordgroep.

Dhr. Pierik is met verzekeraars tot overeenstemming over het budget voor de ambulancedienst (22,3 mln).
Met de Ravu zijn afspraken gemaakt over het verzorgingsgebied Nijkerk. We kunnen nu acties in gang zetten
die nodig zijn. Waarschijnlijk komen er teams in Ede en Barneveld met enkele steunpunten. Betreffende
gemeenten worden nadrukkelijk betrokken. Dhr. Van Daalen wil daarover graag in Q1 2020 bestuurlijk
overleg over.

5. Rampenbestrijding en crisisbeheersing
a. Geactualiseerd samenwerkingsconvenant bevolkingszorg Ter besluitvorming

Dhr. Breukers geeft een toelichting. Een van de laatste stappen is het actualiseren van het
samenwerkingsconvenant. Daarbij is de mogelijkheid toegevoegd om buiten een GRIP-situatie een beroep te
doen op elkaar. Voorgesteld wordt over 2 jaar een evaluatie uit te voeren. Er wordt zonder verdere
beraadslaging ingestemd met de gedane voorstellen.

b. Beleidsplan Multidisciplinair Opleiden, Trainen en Oefenen (MOTO) Ter besluitvorming
Dhr. Slofstra geeft een toelichting. Het beleidsplan MOTO is onderdeel van de beleidscyclus van de
Veiligheidsregio waarin beschreven staat op welke thema’s we extra aandacht willen besteden.
Mw. Polfliet vraagt of het OM actief kan worden betrokken worden bij de voorbereiding en de uitvoering als
het gaat om cybercrime. Dhr. Slofstra bevestigt dit en zegt toe dat contact zal worden opgenomen.

c. Jaarplan MOTO Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

6. Rondvraag en sluiting

Dhr. Van Rumund vraagt een nadere duiding van de uitnodiging voor de zelfevaluatie Visitatie
Veiligheidsregio. Dhr. Slofstra licht toe dat de opzet van de visitatie vooral zelfonderzoek is. Daarbij wordt ook
het bestuur gevraagd wat bevindingen en verwachtingen zijn. In mei komt een extern bureau ons bezoeken.
Het resultaat wordt teruggekoppeld in het bestuur. De uitvraag gaat over de vraag wie in de voorfase een rol
wil spelen. De visitatie is een ijkmoment of we als regio op de goede weg zijn. De vorige keer heeft dat wel
wat opgeleverd. Hij wijst op de versterking van de bevolkingszorg.

Dhr. Van Hout wijst op het rapport luchtkwaliteit. Gaan we daar nog wat mee doen?
Dhr. Pierik stelt voor dit te bespreken in het BOPG.

Van Dijk wijst op een verzoek over de regietafel vluchtelingen. Hij heeft de indruk dat er binnenkort weer een
verzoek op gemeenten zal worden gedaan. Dhr. Marcouch bevestigt dit. Hij heeft een gesprek gehad met de
COA. Er wordt een appél gedaan om omvangplekken te realiseren. Hij heeft richting de Commissaris van de
Koning aangegeven dat we in onze regio hebben afgesproken in een kleinere regio hierover te spreken en dat
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onze regio wil insteken op kleinere locaties. De hoofdboodschap was dat wij al genoeg gedaan hebben. Het
gaat over asielzoekers en over statushouders. Op rijksherenniveau is een bestuursakkoord in voorbereiding
waar namens de gemeenten de VNG in zit.
Dhr. Verhulst stelt het belangrijk te vinden niet overvallen te worden.
Mw. Meijers vindt het belangrijk om vast te stellen dat de COA in het verleden de opvang heeft afgeschaald of
niet heeft ingevuld. Goed om het signaal te geven dat we dan iedere keer voor het blok worden gezet. Er zijn
manieren om te groeien en krimpen.  Dhr. Marcouch geeft aan dat hierover is besproken. COA geeft aan
fouten te hebben gemaakt. Onderdeel van de landelijke afspraken is een creatieve opvangmogelijkheid die
ook kan worden gebruikt als de instroom lager is.

De voorzitter dankt de heer Pierik voor zijn inzet en sluit de vergadering.



Besluitenlijst AB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden /
Bestuurscommissie veiligheid en gezondheid d.d. 18 december 2019

A. De gezamenlijke vergadering stelt het verslag en besluitenlijst vast van de vergadering van 30
oktober 2019

B. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voordracht van Mw. Schaap als bestuurlijk
vertegenwoordiger in het overleg brandveiligheid woningcorporaties.

C. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening van ingekomen
stukken.

D. De gezamenlijke vergadering neemt het advies van de Financiële Commissie over.

E. De gezamenlijke vergadering stemt in met de procedure invulling bestuurlijke vacatures.

F. De gezamenlijke vergadering stemt met het voorstel t.a.v. het geactualiseerd
samenwerkingsconvenant bevolkingszorg;

G. De gezamenlijke vergadering stemt in met het beleidsplan MOTO


